
Vážený pane kolego, 
  
při kontrole plnění úkolů ze zastupitelstva naší městské části bylo zjištěno, že Vám omylem nebyla 
zaslána odpověď na interpelaci k projektu Revitalizace sídliště Lehovec, za což se vám omlouvám. 
  
Dovolte mi proto sdělit následující: 
 
Projekt Plán revitalizace sídliště Lehovec byl vybrán vedením MČ Praha 14 již v roce 2021, a to v rámci 
pilotního programu Komunitních koordinátorů participace, který pro hl. m. Praha dlouhodobě zajišťuje 
Institut plánování a rozvoje hl. m. Prahy (IPR). 
 
Výstupem daného projektu bylo zpracování koncepčního dokumentu, který byl složen z analytické a 
zejména z návrhové části, která obsahuje strategické cíle, návrh konkrétních opatření a v neposlední 
řadě i návrh implementace jednotlivých navržených opatření. 
 
Mezi hlavní cíle navržených opatření patří zejména: 

1. Zvýšit hodnotu veřejného prostoru, který bude plnit potřeby obyvatel lokality Lehovec, 
otevřenost vůči poskytování služeb a podnikání, připravenost lokality na klimatickou změnu, 

i udržitelnost z hlediska nákladovosti a trvanlivosti jednotlivých zásahů.  
2. Cílenou koordinací a zastřešením koncepcí zajistit odstranění duplicitních zásahů v území, 

návaznosti investičních záměrů a úspor finančních i časových prostředků pro všechny 
zúčastněné. 

3. Podpořit potenciál bydlení v zeleni, zlepšit čitelnost prostředí, rozšířit možnosti trávení času 
venku vytvořením adekvátního zázemí pro různé skupiny obyvatel. 

4. Posílit vztah k dané lokalitě ze strany místních obyvatel, zlepšit podmínky pro dlouhodobou 
sociální soudržnost a sblížit místní komunity a současně zapojit obyvatele do péče o veřejný 
prostor. 

5. Řešit další identifikované problémy v lokalitě sídliště Lehovec, mezi které patří např. 
prostupnost území, nedostatek parkovacích míst, nevhodnost povrchů vozovek a chodníků  

a jejich výměna za povrchy umožňující zasakování dešťové vody atp. 
 
Do tvorby zmíněného koncepčního dokumentu byli po celou dobu, tj. v jednotlivých fázích (analytická, 
návrhová) participativními metodami (dotazníkové šetření, osobní setkání, odborné vycházky, veřejná 
projednání) zapojeni občané v dané lokalitě, díky nimž byly identifikovány hlavní potřeby a podněty 
pro změny na sídlišti Lehovec. 
 
Výstupem projektu byl dokument Plán revitalizace sídliště Lehovec na období 2022 – 2027, jehož 
závěry a doporučení byly vzaty na vědomí Radou městské části v květnu 2022. 
 
Realizace navržených opatření, která budou zohledněna při tvorbě Strategie udržitelného rozvoje 
2025-2035, jsou rozdělena mezi členy RMČ Praha 14, a to dle jejich kompetencí a vazby na zmíněná 
opatření. Realizací významné části opatření se věnuji já, jakožto místostarostka odpovědná za gesce 
Územní rozvoj, Doprava a Veřejný prostor. V rámci kvalitní přípravy a následné realizace navržených 
opatření spolupracuji s kolegou Ing. Janem Liškou, který je radním pro MA21 a podporu podnikání. Za 
zaměstnance úřadu pak na realizaci opatření participuje především Renata Srbová (koordinátor 
participace, Odbor strategického řízení a komunikace). 
 
Za účelem realizace opatření jsou v současné době vedena jednání se zástupci IPRu, stejně tak jako se 
zástupci Rady hl. m. Prahy. Cílem těchto jednání je snaha rozvést a dále dopracovat (formou projektové 
dokumentace) jednotlivá opatření, která vzešla ze studie Plán revitalizace sídliště Lehovec. 



  
V případě potřeby více informací se na mě, Ing. Lišku, případně paní Srbovou neváhejte obrátit. 
 
 
S pozdravem 

Soňa Tománková 

 


